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     Protokół Nr 356/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 4 grudnia 2023 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 12:40 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

4.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

5.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

2. Przemysław Kołosowski – Autor publikacji na temat dziejów Powiatu Myśliborskiego 

3. Janina Sidor – Główny Specjalista w Wydziale Edukacji i Rozwoju 

4. Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

5. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

6. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przedstawienie publikacji książkowej na temat dziejów Powiatu Myśliborskiego. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

odwołania ze stanowiska dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia pełnienia 

obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

7. Podpisanie umowy na subskrypcję, aktualizację i serwis oprogramowania GEO-INFO, 

służącego do prowadzenia baz powiatowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego, 

ewidencji gruntów i budynków. 

8. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie finansowym oraz  

w planie wydatków na 2023 rok. 

9. Wyrażenie zgody na podpisanie listu intencyjnego w zakresie współpracy Gminy 

Myślibórz i Powiatu Myśliborskiego mający na celu utworzenie Dziennego Domu Pobytu 

Seniora. 
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10. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Wytwórnią Telewizyjno-Filmową „ALFA”  

Sp. z o.o. z siedzibą w Szczecinie na udostępnienie systemu e-URZĄD 

(www.elektronicznysamorzad.pl) w skład którego wchodzi: Elektroniczny Obieg Dokumentów 

NOWY e-OBIEG, Biuletyn Informacji Publicznej BIP, Elektroniczne Biuro Obsługi 

Interesanta NOWE e-BOI, poczta e-mail, strona www.powiatmysliborski.pl oraz moduł 

„Rezerwacja kolejki”. 

11. Wyrażenie zgody na przedłużenie licencji aplikacji Legislator Premium Magic. 

12. Rozpatrzenie wniosku Wykonawcy o waloryzację wynagrodzenia w ramach umowy na 

przebudowę dróg powiatowych w m. Różańsko. 

13. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. świadczenia usługi w zakresie 

cyberbezpieczeństwa – inżyniera projektu, na etapie przygotowania projektu oraz wsparcia  

w realizacji projektu pn. „Cyberbezpieczny Samorząd” realizowanego w ramach Funduszy 

Europejskich na Rozwój Cyfrowy 2021-2027 (FERC), Priorytet II: Zaawansowane usługi 

cyfrowe, Działanie 2.2 – Wzmocnienie krajowego systemu cyberbezpieczeństwa. 

14. Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia w budżecie Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu dodatkowych środków w celu wyboru Wykonawcy lub unieważnienie 

postępowania pn. „Budowa ścieżek pieszo-rowerowych przy drogach powiatowych na terenie 

powiatu myśliborskiego na odcinkach: Dębno–Mostno i Myślibórz-Klicko”: 

Część nr 1 Budowa ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 2134Z na odcinku 

Dębno – Mostno 

Część nr 2 Budowa ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 2161Z prowadzącej 

z Myśliborza do miejscowości Klicko  

oraz w przypadku wyrażenia zgody na zwiększenie środków, wyrażenie zgody na podpisanie 

umów z Wykonawcą. 

15. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia do umowy użyczenia pomieszczeń 

biurowych zawartej dnia 10.10.2017r., którego przedmiotem jest sposób rozliczenia dostawy 

mediów do użyczonych pomieszczeń dla Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej  

w Myśliborzu. 

16. Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia w przedmiocie użyczenia pomieszczeń 

znajdujących się w budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu przy ul. Spokojnej 13 dla 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu. 

17. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn.: „Zakup i dostawa 

chemii gospodarczej i profesjonalnej oraz artykułów sanitarno-higienicznych dla Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu na rok 2024”. 

18. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. ,,Sprawdzenie drożności 

przewodów wentylacyjnych, dymowych, spalinowych, budynków zarządzanych przez 

Zamawiającego”. na rok 2024. 

19. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na zadanie pod nazwą: ,,Wykonanie przeglądów 

technicznych 23 klimatyzatorów znajdujących się w budynku Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu przy ul. Północnej 15 w 2024  roku”. 

20. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na zadanie pod nazwą: ,, Konserwacja, serwis, 

przegląd  systemu sygnalizacji pożarowej i oddymiania w budynku Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu” na rok 2024. 

21. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na zadanie pod nazwą: ,,Konserwacja, serwis, 

przegląd  systemu sygnalizacji włamania i napadu w budynkach Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu” na rok 2024. 

22. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Agencją Detektywistyczną i Ochrony 

„JOKER” Sp. z o.o. Poznań na: Konserwację, serwis i przegląd systemu sygnalizacji włamania 

i napadu w pomieszczeniach  Filii Wydziału Komunikacji przy ul. Szpitalnej 11 w Barlinku  

w 2024 roku. 

http://www.elektronicznysamorzad.pl/
http://www.powiatmysliborski.pl/
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23. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na zadanie pod nazwą: „Monitorowanie 

sygnałów lokalnego systemu alarmowego w budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu” 

w 2024 roku. 

24. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn.: ,,Świadczenie usługi w zakresie 

usuwania pojazdów z dróg Powiatu Myśliborskiego, przechowywanie  na parkingu strzeżonym 

pojazdów usuniętych z dróg  oraz ich przetransportowania na zlecenie do garaży usytuowanych  

w miejscowości Rów, gmina Myślibórz na rok 2024”. 

25. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Agencją Detektywistyczną i Ochrony 

„JOKER” Sp. z o.o. Poznań na:  monitorowanie sygnałów lokalnego systemu alarmu włamania 

i napadu w pomieszczeniach – Filii Wydziału Komunikacji w Barlinku przy ul. Szpitalnej 11, 

na rok 2024 

26. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na zadanie pod nazwą: „Konserwacja, serwis,  

i przegląd urządzenia dźwigowego (windy) w budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu” 

w 2024 roku. 

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Zespołu Projektowego w celu 

przygotowania i realizacji projektu Powiatu Myśliborskiego pn. "„Cyberbezpieczny Samorząd” 

w ramach Funduszy Europejskich na Rozwój Cyfrowy 2021-2027 (FERC), Priorytet II: 

Zaawansowane usługi cyfrowe, Działanie 2.2. – Wzmocnienie krajowego systemu 

cyberbezpieczeństwa. 

28. Sprawy różne.  

29. Zakończenie posiedzenia.   

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 
 

Ad. 3 

Przedstawienie publikacji książkowej na temat dziejów Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przemysław Kołosowski – Autor publikacji na temat dziejów Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawił i omówił prezentację publikacji na temat dziejów Powiatu Myśliborskiego. 

(Prezentacja stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

Przekazał, że publikacja jest dziełem naukowym opracowanym przez różnych autorów. 

Omówił poszczególne rozdziały publikacji. Przedstawił poszczególne podrozdziały i omówił 

ich treść. Przekazał, że publikacja zostanie uzupełniona o tabele, ryciny mapy i zdjęcia. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył temat dotyczący naniesienia poprawek tekstu publikacji. 

 

Przemysław Kołosowski – Autor publikacji na temat dziejów Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawił informacje w sprawie korekty tekstu. Poinformował o konieczności wykonania 

wydruku kontrolnego. Przedstawił informacje na temat tytułów poszczególnych rozdziałów  

i podrozdziałów. Odniósł się do kwestii związanej z zastosowaniem skrótów w tekście. 

Przedstawił informacje na temat opracowania publikacji przez poszczególnych autorów. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę na zapisy w zakresie datowania w poszczególnych rozdziałach publikacji. 
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Przemysław Kołosowski – Autor publikacji na temat dziejów Powiatu Myśliborskiego 

Złożył wyjaśnienia w zakresie zapisania czasookresu w poszczególnych rozdziałach. 

Podał wyjaśnienia dotyczące treści rozdziałów. Poruszył temat dotyczący wyboru map i zdjęć 

do publikacji. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z prezentacją i przedstawionymi informacjami w sprawie 

publikacji książkowej na temat dziejów Powiatu Myśliborskiego. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

odwołania ze stanowiska dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Przekazała, że Pani Ewa Difort-Olejniczak 

zwróciła się z prośbą   o skrócenie trzymiesięcznego okresu wypowiedzenia z funkcji dyrektora 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu, który zgodnie z uchwałą Nr 

349/1263/2023 z dnia 28.09.2023 r. upływa z dniem 31 grudnia 2023 roku. Pismem z dnia  

29 listopada 2023 roku Pani Dyrektor uszczegółowiła wniosek o zmianę terminu 

wypowiedzenia, wnosząc o jego skrócenie do dnia 4 grudnia 2023 roku.  

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że Panie Ewa Difort-Olejniczak powróci na stanowisko Naczelnika Wydziału 

Edukacji i Rozwoju. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 356/1312/2023 z dnia 4 grudnia 2023 roku zmieniającą 

uchwałę w sprawie odwołania ze stanowiska dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii 

w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia pełnienia 

obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Przekazała, że dotyczy on powierzenia  pełnienia 

obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu, Pani Barbarze 

Bycce na okres od 5 grudnia 2023 roku do czasu powierzenia stanowiska dyrektora 

wyłonionego w drodze konkursu, nie dłużej jednak niż na okres 10 miesięcy. Przedstawiła 

informacje na temat Pani Barbary Bycki. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 356/1313/2023 z dnia 4 grudnia 2023 roku w sprawie 

powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  

w Myśliborzu. 
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Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że Projekt uchwały dotyczy udzielenia upoważnienia dla Pani Barbary Byckiej - 

której powierzono obowiązki dyrektora w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Myśliborzu, 

do składania oświadczeń woli, związanych z prowadzeniem bieżącej działalności Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 356/1314/2023 z dnia 4 grudnia 2023 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Podpisanie umowy na subskrypcję, aktualizację i serwis oprogramowania GEO-INFO, 

służącego do prowadzenia baz powiatowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego, 

ewidencji gruntów i budynków. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił informacje na temat aktualizacji oprogramowania. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie finansowym oraz  

w planie wydatków na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał następujące wnioski: 

 

1. wniosek Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu z dnia 

23.11.2023r. o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki polegających na przesunięciu 

środków finansowych w ramach posiadanego budżetu w kwocie 1700,00 zł z przeznaczeniem 

na szkolenie w zakresie pierwszej pomocy nauczycieli i pracowników obsługi. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu z dnia 29.11.2023r.  

o dokonanie zmiany w planie finansowym jednostki polegającej na przesunięciu środków 

finansowych w ramach posiadanego budżetu na kwotę 10 000,00 zł w celu zapewnienia 

środków na wypłatę wynagrodzenia z tytułu umów zleceń dla dietetyka, opiekuna, psychologa 

oraz pielęgniarki. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Wyrażenie zgody na podpisanie listu intencyjnego w zakresie współpracy Gminy 

Myślibórz i Powiatu Myśliborskiego mający na celu utworzenie Dziennego Domu Pobytu 

Seniora. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że wniosek Burmistrza dotyczy utworzenia Dziennego Domu Pobytu Seniora 

podobnie jak funkcjonująca jednostka w Dębnie. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

Poinformowała, że ruszył program „Senior Plus” dla wszystkich samorządów. Burmistrz lub 

OPS zapewne wystąpił o tę dotację. Przekazała, że Dyrektor DPS wystąpiła do wszystkich gmin  

z zapytaniem o potrzeby związane z seniorami. Było to związane z tym, że chcemy ruszyć  

z pewnymi programami aktywizacji seniorów. Pani Dyrektor chodziło o dane  

i rozeznanie. W odpowiedzi przesłano list intencyjny. Wskazała na to, aby go nie podpisywać 

z uwagi na to, że nie mamy możliwości lokalowych. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że pismo zostało podpisane przez Starostę. Odniosła się do okoliczności 

wystosowania przedmiotowego zapytania. Pismo zostało tak zredagowane, że rzeczywiście 

można było stwierdzić, że odnosi się do Dziennego Domu Pobytu Seniora. Gmina Myślibórz 

w miesiącu lipcu w odpowiedzi  przesyła pismo deklarując wsparcie merytoryczne w sprawie 

utworzenia Domu Dziennego Pobytu Seniora. Następnie w miesiącu listopadzie wpływa pismo 

zawierające list intencyjny. Zauważyła, że od miesiąca lipca nie było dialogu w tej sprawie.  

Zwróciła uwagę, na przygotowany przez Dyrektora PCPR projekt odpowiedzi do Burmistrza 

Myśliborza na przesłane pismo.  

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

Nawiązała do programu „Senior Plus”, zwróciła uwagę, że są tam pewne wytyczne, których 

nie jesteśmy w stanie spełnić. Są to min. dostępność jeżeli chodzi o pomieszczenia lokalowe.  
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że Burmistrz Myśliborza w przesłanej propozycji listu intencyjnego 

doszczegółowił wszystko, natomiast my nie mamy ani miejsca, ani możliwości.  

Przekazała, że mógłby zostać podpisany list intencyjny na rzecz wspierania osób wykluczonych 

i seniorów. Nie byłby on o takiej treści jaki został przesłany, gdyż obecny list zawiera już zapisy 

o lokalizacji, partycypacji w kosztach itd. 

List intencyjny o wspólnym działaniu z Powiatem na rzecz seniorów może być zawarty. 

Zauważyła, że coś takiego można zawrzeć z każdym Wójtem i Burmistrzem. Poprosiła zatem 

o zmodyfikowanie odpowiedzi do Burmistrza Myśliborza.  

Zwróciła uwagę, że przesłany list intencyjny wygląda jak porozumienie, a powinien zawierać 

jedynie ogólne zapisy dotyczące działań na rzecz wspierania seniorów. Mógłby być zawarty, 

w kontekście działania na rzecz polityki senioralnej, nie określając w nim działań i zobowiązań.  

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

Przekazała, że dokona uzgodnień z Dyrektorem DPS w tej sprawie. Poparła pomysł podpisania 

listu intencyjnego i wskazała, że będą realizowane projekty i jest dużo pieniędzy na działalność 

i aktywizację seniorów. Przekazała, że rozmawiała z Urzędem Marszałkowskim, który będzie 

pisał projekt i szukał partnerów do tego projektu. Będzie to dotyczyło aktywizacji seniorów  

i wolontariatu. Jeżeli taki list intencyjny byłby podpisany, będzie to ewidentnie wskazywała na 

naszą gotowość do podjęcia działań w takim projekcie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wskazała, na zasadność podpisania takiego listu intencyjnego z każdym samorządem na terenie 

Powiatu. Zwróciła uwagę na brak odpowiedzi na przesłane pisma Burmistrza Myśliborza. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

Przekazała, że prowadzono rozmowy Pani Dyrektor DPS z Burmistrzem i przedstawicielami 

Urzędu, jednak nie zna tych ustaleń. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że temat dotyczący utworzenia Dziennego Domu Pobytu Seniora jest od dawna 

poruszany w Myśliborzu. Jak pismo ujrzało światło dzienne, seniorzy pytają o to, czyj to jest 

pomysł dotyczący lokalizacji tego domu, która została wskazana w liście intencyjnym. 

Odległość budynku DPS od centrum miasta jest bardzo duża i seniorzy nie będą w stanie 

samodzielnie tam dojść. Seniorzy wskazują, że lepszą lokalizacją byłby budynek znajdujący 

się w centrum miasta.   

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że pierwotnie Burmistrz planował utworzenie Domu Seniora  

w wyremontowanym budynku na ul. Ratuszowej w Myśliborzu. Jest to centrum miasta i o tym 

się mówiło od lat. Zauważyła, że budynek ten obecnie stoi pusty. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

Przekazała, że wytyczne programu Senior Plus również wskazują, że siedziba placówki 

powinna być dostępna i należałoby umiejscowić ją w centrum miesjcowości. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że o tej treści list intencyjny nie może być podpisany. Obie strony powinny 

przeprowadzić rozmowy i wypracować odpowiednią treść takiego listu. 
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Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

Również wskazała na inną formę opracowania listu intencyjnego przez dwie strony. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że należy zmodyfikować odpowiedź w tej sprawie. Być może Burmistrz 

Myśliborza posiada miejsce, gdzie można zorganizować tego typu placówkę. W odpowiedzi 

należy wskazać na brak lokalizacji, i chęć do wspólnych działań jeżeli chodzi o politykę 

senioralną. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do treści pisma jakie wysłano, zwrócił uwagę na jego złą interpretację przez Gminę 

Myślibórz, Dzienny Dom Pobytu Seniora był wymieniony jako jedna z form pomocy. Być 

może zasugerowano się taką jednostką, która funkcjonuje w Dębnie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że Gmina Dębno samodzielnie prowadzi swoją placówkę. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że w Barlinku również też tak było.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że do programów mogą aplikować przede wszystkim gminy. Zwróciła uwagę, że 

mieszkańcy z innych gmin nie będą miały możliwości przyjechać do takiej placówki. Problem 

jest nawet w samym Dębnie, gdzie seniorzy nie mają jak dojechać z jednej ulicy na drugą, gdyż 

są to osoby w różnym stanie zdrowia i wieku.  

Wskazała, że inicjatywa powinna być podjęta przez samą gminę. Wtedy kiedy takie jednostki 

powstaną to Powiat jako pomocowo może się włączać jako partner. Po utworzeniu przez gminy 

takiego ośrodka, Powiat będzie wówczas mógł podpisać list intencyjny o pomocy  

i wsparciu, nawet w postaci przekazania środków finansowych lub pomocy w ich pozyskaniu. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

Odniosła się do kwestii dotyczącej realizacji projektów na terenie powiatu. Zwróciła uwagę, że 

zadania są realizowane na terenie każdej z gmin i dla mieszkańców z całego powiatu.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu nie  wyraził  zgody na podpisanie listu intencyjnego o treści przedstawionej 

przez Burmistrza Myśliborza  jednocześnie zobowiązano Dyrektora PCPR w Myśliborzu do 

zmodyfikowania propozycji odpowiedzi do Burmistrza Myśliborza w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 10 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Wytwórnią Telewizyjno-Filmową „ALFA”  

Sp. z o.o. z siedzibą w Szczecinie na udostępnienie systemu e-URZĄD 

(www.elektronicznysamorzad.pl) w skład którego wchodzi: Elektroniczny Obieg 

Dokumentów NOWY e-OBIEG, Biuletyn Informacji Publicznej BIP, Elektroniczne Biuro 

Obsługi Interesanta NOWE e-BOI, poczta e-mail, strona www.powiatmysliborski.pl oraz 

moduł „Rezerwacja kolejki”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

http://www.elektronicznysamorzad.pl/
http://www.powiatmysliborski.pl/
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Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotową sprawę dotyczącą udostępnienia systemu e-Urząd. Złożył 

wyjaśnienia dotyczące systemu.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, na koszt usługi w kwocie  miesięcznej 1150,00 zł netto i opłatę kwartalną  

w wysokości 200,00 zł netto. Zapytał, jakie były dotychczasowe koszty? 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Odpowiedział, że nastąpił wzrost opłaty o 50,00 zł. Kwota kwartalna nie uległa zmianie i jest 

ona związana z gromadzeniem danych i tworzeniem kopii zapasowych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 11 

Wyrażenie zgody na przedłużenie licencji aplikacji Legislator Premium Magic. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotową sprawę, poinformował, że jest to program do publikacji i tworzenia 

aktów prawnych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przedłużenie licencji aplikacji Legislator Premium Magic. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie wniosku Wykonawcy o waloryzację wynagrodzenia w ramach umowy na 

przebudowę dróg powiatowych w m. Różańsko. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że wykonawca zadania firma MALDROBUD po raz kolejny zwróciła się  

z wnioskiem o waloryzację wynagrodzenia umownego powołując się na zapisy w umowie. 

Przekazał, ze firma wnosi o waloryzację wynagrodzenia o 3,19%  z kwoty 9223414,78 zł do 

kwoty 9528536,51 zł tj. o kwotę 295121,73 zł brutto. Ze wstępnych kalkulacji, które 

przedstawił wykonawca wynika, że planowana oszczędność na zadaniu wyniesie  

150 000,00 zł. Jeżeli Zarząd Powiatu pozytywnie ustosunkuje się do wniosku o wypłatę 

wynagrodzenia wówczas należy zabezpieczyć różnicę w kwocie 145 121,73 zł. 

Odniósł się do przedmiotowego tematu, wskazał, że nie rozumie dlaczego firma MLDROBUD 

wnioskuje o taką kwotę. Większość stawek, które są w wynagrodzeniu kontraktowym  jest tak 

samo wysoka, lub nawet niższa od cen, które oferuje firma MALDROBUD w bieżącym roku. 
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Z wypowiedzi Prezesa Firmy i prawników firmy wynika, że to co zaplanowano jest decyzją 

firmy, prawo pozwala na waloryzację wynagrodzenia i w związku z tym proszą o podjęcie 

decyzji w tej sprawie. Zwrócił uwagę, że jest to kwestia dogadania się pomiędzy zamawiającym 

a wykonawcą. Zatem my nie musimy wyrazić na to zgody, jednak musimy liczyć się z tym, że 

wykonawca może wystąpić na drogę sądową.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że wykonawca powinien liczyć się z tym, że nastąpi wzrost cen. Zapytała,  

z czego wynika to, że firma upomniała się o te pieniądze? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że wynika to z umowy, która daje im prawo ubiegania się o waloryzację. 

Zwrócił uwagę, że po rozmowach przeprowadzonych z prawnikami, mamy możliwość 

negocjacji i ustalenia, czy wyrażamy zgodę na waloryzację wynagrodzenia w całości, w części 

lub czy nie wyrażamy na to zgody. Wskazał, że wiemy, iż mamy oszczędność na kontrakcie. 

Przekazał, że dyskusja w tym temacie należy do Zarządu Powiatu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na kwestię dotyczącą wystąpienia do Burmistrza Dębna o ewentualny jego 

udział, jednak odpowiedź Burmistrza  jest negatywna.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że należy przystąpić do negocjacji z firmą MALDROBUD.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby przeprowadzić takie rozmowy.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o przeprowadzeniu negocjacji z wykonawcą w sprawie 

dotyczącej waloryzacji wynagrodzenia w ramach umowy na przebudowę dróg powiatowych 

w m. Różańsko. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 13 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. świadczenia usługi w zakresie 

cyberbezpieczeństwa – inżyniera projektu, na etapie przygotowania projektu oraz 

wsparcia w realizacji projektu pn. „Cyberbezpieczny Samorząd” realizowanego  

w ramach Funduszy Europejskich na Rozwój Cyfrowy 2021-2027 (FERC), Priorytet II: 

Zaawansowane usługi cyfrowe, Działanie 2.2 – Wzmocnienie krajowego systemu 

cyberbezpieczeństwa. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Przekazał, że Zarząd Powiatu w miesiącu październiku 

wyraził zgodę na przystąpienie na złożenie wniosku na realizację zadania pn.”Cyberbezpieczny 

Samorząd”. Przedstawił informacje w sprawie zawarcia umowy. Przekazał, że firma DAGeA 

PROJEKT zajmująca się przygotowaniem wniosku i realizacją zadania wskazała koszt  
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w wysokości 33 000,00 zł netto. Całość kosztów będzie prawdopodobnie kosztem 

kwalifikowanym pod warunkiem, że otrzymamy dofinansowanie. Wszystko na to wskazuje, 

gdyż każdy z samorządów ma szansę na jego otrzymanie pod warunkiem, że złoży poprawny 

wniosek. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 14 

Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia w budżecie Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu dodatkowych środków w celu wyboru Wykonawcy lub unieważnienie 

postępowania pn. „Budowa ścieżek pieszo-rowerowych przy drogach powiatowych na 

terenie powiatu myśliborskiego na odcinkach: Dębno–Mostno i Myślibórz-Klicko”: 

Część nr 1 Budowa ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 2134Z na 

odcinku Dębno – Mostno 

Część nr 2 Budowa ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 2161Z 

prowadzącej z Myśliborza do miejscowości Klicko  

oraz w przypadku wyrażenia zgody na zwiększenie środków, wyrażenie zgody na 

podpisanie umów z Wykonawcą. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. W dniu 30.11.2023 r. nastąpiło otwarcie ofert w ramach 

postępowania pn. „Budowa ścieżek pieszo-rowerowych przy drogach powiatowych na terenie 

powiatu myśliborskiego na odcinkach: Dębno–Mostno i Myślibórz-Klicko”, które zostało 

podzielone na dwie części: 

- część nr 1 Budowa ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 2134Z na odcinku 

Dębno – Mostno; 

- część nr 2 Budowa ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 2161Z prowadzącej 

z Myśliborza do miejscowości Klicko. 

Zadanie jest dofinansowane ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

W terminie składania ofert wpłynęły następujące oferty: 

 

Część nr 1 Budowa ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 2134Z  

na odcinku Dębno – Mostno 

Nr Nazwa (firma) i adres Wykonawcy Wartość oferty 

1 
MALDROBUD Sp. z o.o. sp. k. 

ul. Królewiecka 43, 74-300 Myślibórz 
5 992 115,40 PLN 

2 

ZAKŁAD USŁUGOWO HANDLOWY - ZOFIA 

KURZYMSKA 

Krzemień 38, 73-130 Dobrzany 

6 973 163,72 PLN 

 

Część nr 2 Budowa ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 2161Z 
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prowadzącej z Myśliborza do miejscowości Klicko 

Nr Nazwa (firma) i adres Wykonawcy Wartość oferty 

1 
MALDROBUD Sp. z o.o. sp. k. 

ul. Królewiecka 43, 74-300 Myślibórz 
2 827 286,65 PLN 

2 

ZAKŁAD USŁUGOWO HANDLOWY - ZOFIA 

KURZYMSKA 

Krzemień 38, 73-130 Dobrzany 

3 391 429,80 PLN 

 

Kwota ujęta w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Myśliborskiego na rok 2024 

wynosi: 

1) Część nr 1 Budowa ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 2134Z na 

odcinku Dębno – Mostno: 4.353.847,98 zł w tym kwota przeznaczona na wykonanie 

robót budowlanych: 4.298.847,00 zł. Pozostała kwota przeznaczona jest na inspektora 

nadzoru inwestorskiego oraz zakup tablicy informacyjnej. 

2) Część nr 2 Budowa ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 2161Z 

prowadzącej z Myśliborza do miejscowości Klicko: 2.661.173,27 zł w tym kwota 

przeznaczona na wykonanie robót budowlanych: 2.616.173,00 zł. Pozostała kwota 

przeznaczona jest na inspektora nadzoru inwestorskiego oraz zakup tablicy 

informacyjnej. 

Brakująca kwota, jaką Powiat Myśliborski musiałby dołożyć do zabezpieczonych środków 

wynosi: 

1) część nr 1 Budowa ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 2134Z na 

odcinku Dębno – Mostno: 1.693.268,40 zł.  

2) część nr 2 Budowa ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 2161Z 

prowadzącej z Myśliborza do miejscowości Klicko: 211.113,65 zł. 

 

Poinformowała, że nie ma możliwości powtórzenia przetargu. Wskazała, że termin 15 grudnia 

br. to termin, w którym musi być podpisana umowa, zatem do 7 grudnia musimy mieć 

wyłonionych wykonawców. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że obie ścieżki mają 80% dofinansowania. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Potwierdziła, że tak. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, z czego wynika tak wysoki koszt inwestycji Budowy ścieżki pieszo-rowerowej przy 

drodze powiatowej nr 2134Z na odcinku Dębno-Mostno? Co tam projektant uwzględnił? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że jest to typowa ścieżka pieszo rowerowa, tylko, że cena jaką zaoferowały dwie 

firmy obejmuje ryzyko związane ze wzrostem kosztów, gdyż jest to inwestycja która będzie 

realizowana przez najbliższe dwa lata. W związku z tym wykonawcy już wzięli pod uwagę 

wzrost płac minimalnych, potencjalny wzrost kosztów masy bitumicznej, ropy naftowej  

i materiałów. Poza tym ścieżka została zaprojektowana jako jednowarstwowa, a te dwie firmy 
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specjalizują się w wykonaniu nawierzchni dwuwarstwowych. W związku z tym jest 

przekonany, że w tej kocie zarezerwowano pewien margines umożliwiający w trakcie roku 

złożenie wniosku o zmianę technologii układania nawierzchni.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, co jeszcze zastosowała firma, że oferta jest aż tak droga? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że wzięto pod uwagę ryzyko. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że firma, która złożyła najkorzystniejszą ofertę na budowę ścieżki pieszo-

rowerowej przy drodze powiatowej nr 2134Z na odcinku Dębno-Mostno to firma 

MALDROBUD. Zapytała, czy po przetargu można z tą firmą przeprowadzić negocjacje 

dotyczące pewnych ustępstw za zgodą projektanta? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że nie mamy na to czasu, do 7 grudnia br. musimy wyłonić wykonawcę, żeby 

do 15 grudnia br. podpisać umowę. Wskazała, że fizycznie nie jesteśmy w stanie tego wykonać. 

Nie ma możliwości wydłużenia tego terminu.  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że gdyby nie termin 15 grudnia br. jaki wskazał Urząd Wojewódzki moglibyśmy 

dużo rzeczy robić, natomiast najgorsze jest to, że jesteśmy ograniczeni czasowo. Do 15 grudnia 

br. nie tylko musimy wyłonić wykonawcę, ale też podpisać umowę.  

Odniósł się do przeprowadzonego przetargu, zwrócił uwagę, że pod koniec roku większość 

przetargów odbywa się w ten sposób, że firmy ryzykują i przedstawiają oferty na wyższym 

poziomie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że w projektant zastosował krawężniki kamienne w projekcie, a one są bardzo 

drogie. Zauważyła, że krawężnik betonowy kosztuje ok. 100,00 zł, natomiast kamienny 260,00 

zł. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że krawężniki kamienne są zaprojektowane w m. Mostno.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, z czego wynika ilość nasadzeń? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że nasadzenia muszą zostać wykonane, by oddzielić jezdnię od ścieżki rowerowej. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, dlaczego aż tak duża liczba nasadzeń i czy musi to być w ten sposób rozwiązane? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Zwrócił uwagę, że jest to 5 km. Odcinek drogi z kostki brukowej, jeżeli wybudujemy ścieżkę 

obok o szerokości 3 m, to większość pojazdów będzie jeździć po tej ścieżce.  
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że na większości ścieżek wykonywanych przez Urząd Marszałkowski nie ma 

nasadzeń pomiędzy jezdnią, a ścieżką. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Zwrócił uwagę, że nie ma dróg wojewódzkich o tak małej szerokości 3,5 m – 4 m.  Kierowcy, 

będą tam wybierali jazdę po ścieżce z uwagi na szerokość jezdni. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, ile drzew zostanie wyciętych, skoro jest tak duża liczba nasadzeń? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Odpowiedział, że nie zaplanowano tam wycinki drzew, starano się zaprojektować ścieżkę  

w sposób ekologiczny, jedynie dwa lub trzy drzewa zostaną ścięte. Staraliśmy się też nie 

słupkować, gdyż koszt jednego słupka jest jeszcze droższy ok. 500,00 zł. Musieliśmy jednak 

oddzielić jezdnię od ścieżki.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zawnioskowała, aby zagłosować za tym, aby realizować za wykonaniem odcinka ścieżki 

pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 2161Z prowadzącej z Myśliborza do 

miejscowości Klicko, z uwagi na to, że jest to kontynuacja I Etapu, który został zrobiony. 

Zwróciła uwagę, że wykonanie tej ścieżki było zaplanowane od początku kadencji. Różnica 

pomiędzy ceną oferty, a zaplanowanymi środkami nie jest wielka i w związku z tym wnioskuje 

o wyrażenie zgody na podpisanie umowy i dokończenie tego zadania. Wskazała, że jest to 

jedyny ciąg pieszy przy tej drodze powiatowej. Wskazała na lokalizację ścieżki i obecny stan 

chodnika, który jest mocno zdegradowany. Nie wynika to z potrzeb rekreacyjnych, ale  

z konieczności w komunikowaniu się mieszkańców wzdłuż tego odcinka drogi. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że te dwie inwestycje powinny być wykonane ponieważ sam poziom 

dofinansowania jest olbrzymi. Jak składano wniosek liczyliśmy na dofinansowanie rzędu 50%, 

a w tej chwili jest ono zwiększone o 30%. Przekazała, że nie zgadza się, aby jedna ścieżka 

została wykonana. Zawsze mówiliśmy o dwóch ścieżkach rowerowych. Wskazała, że należy 

złożyć wniosek do Burmistrza Dębna. Zwróciła uwagę na filmy jakie były sporządzone przez 

Burmistrza, mówiące o tej ścieżce i sukcesie Gminy Dębno. Wniosek powinien dotyczyć 

dofinansowania realizacji zadania. Przekazała, że nie wyobraża sobie, aby przy tak dużym 

dofinansowaniu w ogóle nie rozpoczęto realizacji tej ścieżki. Tym bardziej, że mamy dwa lata 

na zamknięcie tej inwestycji. Po drodze mogą się jeszcze pojawić pieniądze, wskazała na środki 

z Nadleśnictwa lub też oszczędności z inwestycji w m. Różańsko. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że rozmawiał z Burmistrzem, który informował, że nie przekaże 

dofinansowania, jednakże pismo w tej sprawie zostanie wysłane.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o rozdzielenie tych dwóch zadań. Jeżeli inwestycja budowy ścieżki pieszo-rowerowej 

przy drodze powiatowej nr 2161Z prowadzącej z Myśliborza do miejscowości Klicko nie budzi 

wątpliwości poprosiła o przegłosowanie decyzji   

Wskazała, na zasadność wystosowania wniosku do Burmistrza Dębna.  
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Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na wysokość środków jaką należy zabezpieczyć na realizację zadań.  

W przypadku budowy ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 2161Z 

prowadzącej z Myśliborza do miejscowości Klicko jest to niecałe 10%, natomiast w przypadku 

budowy ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 2134Z na odcinku Dębno – 

Mostno" jest to brakujące 40% środków. Przekazał, że nie przypomina sobie, abyśmy 

dofinansowali drogę w Barlinku na tak wysokim poziomie ze środków własnych.  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Przekazał, że ciężko jest porównać, do tego co było wstecz, gdyż do tej pory inwestycje prawie 

w ogóle nie były realizowane. Zwrócił uwagę, na natłok inwestycji jaki teraz jest, czego 

wcześniej nie było.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zgodził się, że nie sposób nie skorzystać z dofinansowania o tak wysokim poziomie 80%, 

jednak jeżeli okazuje się, że koszty zadania stają się wyższe i poziom środków to 50%/50% 

wówczas zaczyna robić się problem.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że składając wnioski liczyliśmy, że dofinansowanie będzie na poziomie 

50%/50%.  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Przekazał, że tak, po przeliczeniach mielibyśmy inwestycję rzędu ok. 2 900 000,00 zł.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że nie wyobraża zatem sobie, że otrzymując tak duże dofinansowanie będziemy 

musieli je oddać.  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Przypomniał, że w ciągu roku wpłynęła korespondencja z Gminy Dębno, aby złożyć wniosek 

o dofinansowanie na budowę ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 2134Z na 

odcinku Dębno – Mostno i Burmistrz Dębna deklarował dofinansowanie zadania. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że Powiat dołożył ogromne pieniądze na realizację inwestycji w m. Różańsko 

i nie wyobraża sobie, aby teraz dołożyć kwotę 1 600 000,00 zł na budowę ścieżki pieszo-

rowerowej Dębno-Mostno.  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Zwrócił uwagę, że Gmina Dębno przedstawia argumentację, iż dołożyła 1,5 mln. zł do 

inwestycji w m. Różańsko, zrobiliśmy wyliczenia i sama wartość robót na działkach należących 

do gminy wynosiła 1,2 mln. zł.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o przekazanie jej oficjalnych informacji w tym temacie. Zwróciła uwagę, że cały czas 

Burmistrz Dębna nie wywiązuje się z tego co czytamy w pismach skierowanych do Starosty  

i z tego co deklaruje publicznie. 
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Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Przekazał, że jesteśmy w stanie udokumentować to, że wkład Gminy Dębno do inwestycji  

w m. Różańsko to 300 000,00 zł.  

Przekazał, że jeżeli chodzi o projekt i drogie rozwiązania jakie są zastosowane to wynika to  

z tego, że projekt był wykonywany pod działania związane z bezpieczeństwem ruchu 

drogowego, musieliśmy spełnić pewne wytyczne, aby projekt został dobrze oceniony i tak też 

się stało. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy za zgodą projektanta można dokonać zmian w projekcie? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
Odpowiedział, że nie gdyż utracimy wówczas dofinansowanie Wojewody. Projekt został 

doceniony za te rozwiązania związane z bezpieczeństwem ruchu drogowego jakie zastosowano. 

Każda zmiana musiałaby być oceniana przez Wojewodę, który może na nią wyrazić zgodę bądź 

nie musi. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że zostanie wysłany wniosek o dofinansowanie zadania do Burmistrza Dębna. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że termin do podjęcia decyzji w tej sprawie upływa 7 grudnia br. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Ponownie poprosiła o przegłosowanie decyzji w sprawie zabezpieczenia dodatkowych środków 

finansowych w kwocie 211113,65 zł w celu wyboru wykonawcy na realizację zadania pn.: 

"Budowa ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 2161Z prowadzącej  

z Myśliborza do miejscowości Klicko". 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poruszył kwestię wystosowania wniosku do Burmistrza Dębno, wskazał, że Burmistrz chwalił 

się iż ta inwestycja będzie realizowana.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zabezpieczenie w budżecie Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu dodatkowych środków finansowych w kwocie 211113,65 zł w celu wyboru 

wykonawcy na realizację zadania pn.: "Budowa ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze 

powiatowej nr 2161Z prowadzącej z Myśliborza do miejscowości Klicko". 

Natomiast w sprawie dotyczącej realizacji zadania dotyczącego "Budowy ścieżki pieszo-

rowerowej przy drodze powiatowej nr 2134Z na odcinku Dębno – Mostno" podjęto decyzję  

o wystąpieniu do Burmistrza Dębna z pismem w sprawie partycypacji w kosztach realizacji 

przedmiotowego zadania. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Norsesowicz 
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Ad. 15 

Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia do umowy użyczenia pomieszczeń biurowych 

zawartej dnia 10.10.2017r., którego przedmiotem jest sposób rozliczenia dostawy mediów 

do użyczonych pomieszczeń dla Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej  

w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego porozumienia do umowy 

użyczenia. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Mariusz Norsesowicz, Mariusz Kuziel 

 

Ad. 16 

Wyrażenie zgody na podpisanie porozumienia w przedmiocie użyczenia pomieszczeń 

znajdujących się w budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu przy ul. Spokojnej 13 

dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Mariusz Norsesowicz, Mariusz Kuziel 

 

Ad. 17 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn.: „Zakup i dostawa 

chemii gospodarczej i profesjonalnej oraz artykułów sanitarno-higienicznych dla 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu na rok 2024”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Mariusz Norsesowicz, Mariusz Kuziel 
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Ad. 18 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. ,,Sprawdzenie drożności 

przewodów wentylacyjnych, dymowych, spalinowych, budynków zarządzanych przez 

Zamawiającego”. na rok 2024. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Mariusz Norsesowicz, Mariusz Kuziel 

 

Ad. 19 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na zadanie pod nazwą: ,,Wykonanie przeglądów 

technicznych 23 klimatyzatorów znajdujących się w budynku Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu przy ul. Północnej 15 w 2024  roku”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Mariusz Norsesowicz, Mariusz Kuziel 

 

Ad. 20 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na zadanie pod nazwą: ,,Konserwacja, serwis, 

przegląd  systemu sygnalizacji pożarowej i oddymiania w budynku Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu” na rok 2024. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Mariusz Norsesowicz, Mariusz Kuziel 
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Ad. 21 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na zadanie pod nazwą: ,,Konserwacja, serwis, 

przegląd  systemu sygnalizacji włamania i napadu w budynkach Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu” na rok 2024. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Mariusz Norsesowicz, Mariusz Kuziel 

 

Ad. 22 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Agencją Detektywistyczną i Ochrony „JOKER” 

Sp. z o.o. Poznań na: Konserwację, serwis i przegląd systemu sygnalizacji włamania  

i napadu w pomieszczeniach  Filii Wydziału Komunikacji przy ul. Szpitalnej 11  

w Barlinku w 2024 roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Mariusz Norsesowicz, Mariusz Kuziel 

 

Ad. 23 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na zadanie pod nazwą: „Monitorowanie sygnałów 

lokalnego systemu alarmowego w budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu”  

w 2024 roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 23 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Mariusz Norsesowicz, Mariusz Kuziel 
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Ad. 24 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn.: ,,Świadczenie usługi w zakresie 

usuwania pojazdów z dróg Powiatu Myśliborskiego, przechowywanie  na parkingu 

strzeżonym pojazdów usuniętych z dróg  oraz ich przetransportowania na zlecenie do 

garaży usytuowanych  w miejscowości Rów, gmina Myślibórz na rok 2024”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 24 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Mariusz Norsesowicz, Mariusz Kuziel 

 

Ad. 25 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Agencją Detektywistyczną i Ochrony „JOKER” 

Sp. z o.o. Poznań na:  monitorowanie sygnałów lokalnego systemu alarmu włamania  

i napadu w pomieszczeniach – Filii Wydziału Komunikacji w Barlinku przy ul. Szpitalnej 

11, na rok 2024. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 25 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Mariusz Norsesowicz, Mariusz Kuziel 

 

Ad. 26 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na zadanie pod nazwą: „Konserwacja, serwis,  

i przegląd urządzenia dźwigowego (windy) w budynku Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu” w 2024 roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 26 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Mariusz Norsesowicz, Mariusz Kuziel 
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Ad. 27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Zespołu Projektowego w celu 

przygotowania i realizacji projektu Powiatu Myśliborskiego pn. "„Cyberbezpieczny 

Samorząd” w ramach Funduszy Europejskich na Rozwój Cyfrowy 2021-2027 (FERC), 

Priorytet II: Zaawansowane usługi cyfrowe, Działanie 2.2. – Wzmocnienie krajowego 

systemu cyberbezpieczeństwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 27 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił projekt uchwały. Przekazał, że w skład Zespołu Projektowego powołuje się: 

1) Ewelinę Szóstkę – Inspektor  Ochrony Danych w Starostwie Powiatowym  

w Myśliborzu – koordynator projektu, 

2) Karolinę Kępa – Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego – specjalista ds. 

zamówień publicznych w projekcie, 

3) Izabellę Balcerzak  –  Powiatowy Urząd Pracy w Myśliborzu  – specjalista ds. 

rozliczeń projektu, 

4) Marka Sobiegraja – Informatyk w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu – specjalista 

ds. wdrożenia projektu, 

5) Marcina Stępnika – informatyk Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu – 

specjalista ds. wdrożenia projektu. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do proponowanego składu zespołu. Przekazała, że brakuje w nim przedstawiciela 

Wydziału Finansowego celem nadzoru i konsultacji oraz monitorowania finansów projektu. 

Zaproponowała, aby do zespołu dołączyć osobę z Wydziału Finansowego. Wskazała, że projekt 

jest bardzo złożony, katalog potrzeb będzie wymagał wsparcia z zakresu finansowego. 

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 28 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił wyjaśnienia dotyczące proponowanego składu zespołu. Poinformował, że  

w pierwotnej wersji proponowano, aby do zespołu została wyznaczona osoba z finansów, 

jednakże Skarbnik zwróciła uwagę, na obciążenia jakie posiadają pracownicy.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że wszyscy pracownicy są obciążeni. Zawnioskowała o dokonanie zmiany 

treści uchwały.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował, aby dokonać zmiany treści uchwały i ujęcie w niej  przedstawiciela Wydziału 

Finansowego Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na skład zespołu i wyznaczone osoby w danych dziedzinach tj. ochrony danych 

osobowych, zamówień publicznych, wdrożenia i rozliczenia projektu, brakuje zatem 

przedstawiciela Wydziału Finansowego, aby monitorował realizację projektu pod względem 

finansowym. Zwróciła uwagę na dużą wartość finansową projektu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu podjął decyzję o dokonaniu zmian w projekcie uchwały poprzez dodanie  

w paragrafie 2 ust. 1 pkt. 6) o brzmieniu: 

"Przedstawiciela Wydziału Finansowego Starostwa Powiatowego w Myśliborzu" 

i tym samym podjął uchwałę Nr 356/1315/2023 z dnia 4 grudnia 2023 roku w sprawie 

powołania Zespołu Projektowego w celu przygotowania i realizacji projektu Powiatu 

Myśliborskiego pn. "„Cyberbezpieczny Samorząd” w ramach Funduszy Europejskich na 

Rozwój Cyfrowy 2021-2027 (FERC), Priorytet II: Zaawansowane usługi cyfrowe, Działanie 

2.2. – Wzmocnienie krajowego systemu cyberbezpieczeństwa. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Mariusz Norsesowicz, Mariusz Kuziel 

 

Ad. 28 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Złożyła wniosek o rozpoczęcie procedury dotyczącej przygotowania projektu uchwały  

w sprawie udzielania dotacji na zabytki. Poruszyła temat przekazania środków finansowych 

otrzymanych w ramach Polskiego Ładu na zabytki.  

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Poinformował, że podjęto działania w przedmiotowej sprawie. Wyjaśnił, że podjęcie takiej 

uchwały musi być poprzedzone konsultacjami.  

Zarząd Powiatu przyjął do realizacji wniosek o rozpoczęcie procedury dotyczącej 

przygotowania projektu uchwały w sprawie udzielania dotacji na zabytki. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw  - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Mariusz Norsesowicz, Mariusz Kuziel 

 

2. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała na jakim etapie znajduje się sprawa dotycząca ucznia Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie? 

Poprosiła o rozwiązanie problemu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała o swojej wizycie w szkole w tej sprawie. Poinformowała, że komunikacja w tej 

sprawie i kontakty były intensywne. Przekazała, że poprosiła o zorganizowanie spotkania w tej 

kwestii. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytał, czy został powołany zespół w tej sprawie? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że nie. Poinformowała o działaniach pedagoga. Przedstawiła informacje na 

temat planowanego spotkania w tej sprawie.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poinformowała o przeanalizowaniu sprawy i dokumentacji dot. ucznia. Odniosła się do 

przedmiotowej sprawy dotyczącej wydania opinii dla ucznia. Poinformowała o wydanej decyzji 

Kuratorium Oświaty w sprawie cofnięcia niesklasyfikowania ucznia. Poruszyła temat 

odpowiedzialności za zaistniałą sytuację.  
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do zaistniałej sytuacji. Złożyła wyjaśnienia w tej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Wskazała, na absurdalność sytuacji i wniosła uwagi dot. przedmiotowej sprawy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała o spotkaniach z rodzicem i wicedyrektorem szkoły w tej sprawie, który 

prowadzi działania celem znalezienia nowego nauczyciela przedmiotu.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że sprawa zbyt długo trwa, poprosiła o pośpiech z uwagi na to, że mamy już 

miesiąc grudzień.  

 

3. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

poprosiła o przesłanie korespondencji dotyczącej sprawy dotyczącej nauczyciela  ZSP Nr 1  

w Dębnie Pana Wujdy, w sprawie problemu jaki miał miejsce. 

3. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła, aby w przygotowywanych odpowiedziach na wnioski jakie złożyła w sprawie ilości 

godzin dyrektorów i wicedyrektorów szkół ponadpodstawowych dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Myśliborski w roku szkolnym 2023/2024 została załączona uchwała 

o zniżkach. 

4. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że złożyła dwa pisma dotyczące Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty i zapoznała się z odpowiedziami udzielonymi przez Starostę. Poprosiła, aby na jej 

wniosek z dnia 7.11.2023r. dotyczący przedstawienia informacji na temat zwołanego w dniu 

24.10.2023r. zebrania pracowników Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty odpowiedziała Prezes Zarządu Spółki Szpitala w Dębnie. 

Wskazała, że na zapytanie powinna odpowiedzieć osoba, która wypowiadała się publicznie  

w niewąskim gronie, wskazała, że będzie drążyć ten temat do momentu jego rozwiązania 

polubownego, bądź w innego. Poprosiła, aby w tym temacie wypowiedział się nie tylko 

Starosta, ale również Prezes Szpitala. Poinformowała, że jeżeli nie uzyska odpowiedzi to  

wejdzie na drogę prawną wskazując osoby, które były na tym spotkaniu. Dowodem co się 

działo na tym spotkaniu jest tiktok Burmistrza Kulbickiego. Poinformowała, że nie zostawi tej 

sprawy od tak sobie.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Wyjaśnił, że zapytanie dotyczyło tego kto był organizatorem spotkania, myśmy obopólnie 

stwierdzili, że należy je zorganizować.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że chce, aby Prezes Szpitala odpowiedziała na te zapytania, gdyż spotkanie 

odbywało się w szpitalu, byli obecni pracownicy, przedstawiciele związków zawodowych. Pan 

Grzegorz Kulbicki nagrał swoje wystąpienie o atakach radnej Rady Powiatu na Panią Prezes. 

Zwróciła uwagę, że wniosek o kontrolę NIK nie jest atakiem. Ponownie poprosiła, aby Prezes 

Spółki ustosunkowała się na przesłane przez nią pismo. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
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Ad. 29 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15:15 Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu Powiatu 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

4.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

5.  Mariusz Norsesowicz - Członek Zarządu  ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

 

…………………………… 

 

 


